
Benvolgudes, benvolguts, 
 
Us envio aquest segon missatge per tal de fer un aclariment i una explicació més 
detallada del paràgraf del misatge anterior: 
"És per això, que el Consell de Direcció de la UPC ens ha instat a tenir un mínim de 
notes dels estudiants durant el període no presencial. És per això que des de l’ETSEIB 
demanem que es tinguin un mínim de dues notes per estudiant i assignatura abans 
del 15 de maig." 
 
El que el Rector ens va transmetre és que es recomana tenir evidències del seguiment 
de les assignatures per si la tornada a la presencialitat arriba tard, i així està en 
possibilitat d'avaluar els estudiants amb alguna referència de la feina feta. Per tant, 
seria bo que es tingués com a mínim una "nota" (no té per què ser cap de les que 
consten ara a la guia docent) més o menys cada mes. Si es pogués tornar a una 
docència presencial abans de mitjans de maig, no caldria la segona nota. En cap cas el 
que es demana és fer proves parcials a distància, sinó que, com ja feu molts, es 
refereix a entregues parcials de treballs, exercicis, informes d'aquelles pràctiques que 
pogueu mantenir, seguiment d'activitats que proposeu, quiz d'atenea... 
 
De cara a tot el que us estem enviant: 

• Aquesta setmana l'entenem d'adaptació a les circumstàncies, de treball entre 
professors per tal de decidir com i què fer en cada assignatura, de primers 
contactes amb els estudiants... Em consta que molts esteu ja treballant amb 
ells, fent classes a distància amb vídeos, audios i altres recursos; gràcies per 
l'esforç 

• Divendres tenim prevista una reunió els directors de l'àmbit industrial amb el 
vicerector Gassó per tal d'aclarir normatives acadèmiques, guies docents, 
alliberar acords de comissions i de consell de govern... També nomenaran una 
comissió de seguiment docent i ens diran què haurem de fer en aquest sentit 

• Demanarem als coordinadors la informació de la seva assignatura i convocarem 
en breu a la Comissió d'Avaluacio Acadèmica i Qualitat per tal de treballar-ho 
tot a nivell d'escola 

No és una decisió d'escola, és un canvi de model d'ensenyament en tots el nivells 
educatius. Per tant, estem intentant Rectorat, Escoles i Facultats complir amb el que 
se'ns demana i treballar conjuntament. Us demanem paciència i comprensió ja que 
l'esscenari és imprevisible i per tant, anem avançant i adaptant les mesures poc a poc. 
Al comunicat que es va emetre ahir després de la reunió de la CRUE amb el Ministeri es 
deia: "Nos hemos reunido hoy para asegurar que ningún estudiante va a perder el 
curso debido a las circunstancias actuales...". Aquesta és la línia amb la que hem de 
treballar.  
 
Gràcies de nou. 
 
Neus Cónsul 
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Directora ETSEIB 
 
 
  


